
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

Betreft Raadsvragen cf. art. 37. RvO   

Steller vragen: Eric de Regt, fractie VLP Roosendaal, Selda Bozkurt Fractie Burgerbelangen 
Roosendaal 
 
Onderwerp: Turbo-rotonde 

Kenmerk: 078-2024  

 

Datum: 10 mei 2024 

Geachte voorzitter, 

Al sinds de ingebruikname van de turbo-rotonde in de Burgemeester Freijterslaan regent het 

klachten en helaas ook ongevallen. In 2019 heeft er een aanpassing plaatsgevonden maar 

deze heeft niet gezorgd voor een zichtbare verbetering van de veiligheid en een afname in het 

aantal ongevallen, integendeel. In allerlei lijstjes van verkeersgevaarlijke plekken staat de 

rotonde hoog genoteerd.  

Enige tijd terug werd gemeld vanuit het College dat er een rotonde-specialist ingeschakeld zou 

worden om te kijken hoe te situatie mogelijke verbeterd zou kunnen worden. 

Onze fracties hebben enkele vragen: 

1. Wanneer heeft u de opdracht verstrekt aan deze rotonde-deskundige? 

2. Hoe luidde de opdracht aan deze deskundige precies? 

3. Wanneer komt het advies van deze deskundige naar ons toe? 

4. Op welke termijn bent u voornemens aan de slag te gaan met het veiliger maken van 

de rotonde? 

 

Namens de fractie van: 

VLP Roosendaal, Eric de Regt 

Burgerbelangen Roosendaal, Selda Bozkurt 


